
Geachte, 

Is het mogelijk om het volgende punt toe te voegen aan de agenda van de volgende 

gemeenteraad van 17 februari 2020. 

Bezorgdheid over het onderwijslandschap in Ranst 

Naar aanleiding van de recente wijzigingen in het onderwijslandschap in onze gemeente 

hadden we enkele vragen en opmerkingen. 

 

1. In de motivatie van de oprichting van de kleuterschool in De Sleutel wordt er 

gesproken over de demografische groei binnen de deelgemeente Broechem. 

Kunnen we wel degelijk stellen dat er voldoende kinderen zijn om alle scholen te 

vullen? 

 

2. Er werd tijdens de vorige gemeenteraad gesproken over een overleg met de 

betrokken scholen en schoolbesturen. Kan u ons duidelijk maken op welk moment 

dit overleg heeft plaatsgevonden en wie er mee werd betrokken in dit overleg. 

 

3. Aangezien er redelijk plots aangegeven werd dat er een kleuterschool opgericht 

zal worden werd er in de begroting geen ruimte voorzien om aanpassingen te 

doen die noodzakelijk zijn voor een nieuwe kleuterschool.  Dit gaat ongetwijfeld 

ten koste van andere geplande zaken?  Welke plannen zullen er dan moeten 

wijken? 
 

4. Wat zijn de toekomstplannen en de visie van de gemeentescholen omtrent financieel 

gezond zijn versus het leefbaar houden van de school?  M.a.w. wanneer is een school 

leefbaar?  Hoe is jullie kijk daar op? 

 

5. Hoe gaan jullie reageren in de toekomst als het blijkt dat er in een gemeenteschool 

te weinig kleuters zijn om leerkrachten aan te werven of te behouden?  Is de 

gemeente en de begroting daarop voorzien?  Hoeveel uren worden er nu reeds bij 

aangekocht om een directie of leerkracht voltijds te houden per gemeenteschool?  

Welk budget staat daar tegenover?     

 

6. Wanneer zal het onderwijslandschap in onze gemeente geëvalueerd worden?  En 

wat indien er scholen zijn die toch niet de gewenste groei kennen?  Wat zal dan 

het gevolg zijn? 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

Bart Goris en Hilde Goris 

 


